

ZEITRAUM

2019

Kollektion
Collection

Stühle *Chairs*



1.3 CHAIR



1.3 STOOL



BLUE CHAIR



CALU



FORM



MORPH



MORPH DINING



MORPH DUO DINING



MORPH PLUS



MORPH STOOL



NONOTO



NONOTO COMFORT



OKITO



OKITO PLY



OKITO STOOL



PELLE



SIT

Barhocker *Bar stools*



ZENSO



1.3 BAR



FORM BAR



MORPH BAR



NONOTO BAR



OKITO BAR



OKITO PLY BAR



OKITO STOOL



SIT BAR



ZENSO BAR

Loungesessel *Lounge chairs*



MORPH LOUNGE



MORPH DUO LOUNGE



NONOTO LOUNGE



ZENSO LOUNGE

Bänke *Benches*



BOND T BANK



CENA BANK



E8 BANK



PJUR BANK



RAIL BENCH



SIT BANK

Tische *Tables*



BOND T



CENA CAFE



CENA



CENA HI



E8



E8 LONGUE



KONTRA



KONTRA HIGH



M11



M11 DESK



OKITO TABLE



PJUR



RAIL



RAIL CAFE



RAIL DINE



RAIL SNACK



SECRET



TAUT



TURNTABLE – TURNTABLE OVAL



TWIST



TWIST OFFICE

Bürosystem *Office System*



RAIL



RAIL



RAIL HIGH



RAIL SOLO



RAIL BREAK



RAIL SCREEN



RAIL WALL



RAIL DUCT

Polstermöbel *Upholstery*



FRIDAY 1



FRIDAY 2



FRIDAY POUF



SIDE COMFORT



MASTERPIECES CRAFTED FROM SOLID WOOD

Mit fast 30 Jahren Erfahrung und Leidenschaft im Umgang mit Massivholz steht ZEITRAUM für eine moderne, reduzierte Formensprache und einen nachhaltigen Designansatz.

Nachhaltigkeit ist für uns kein Trend, sondern eine grundlegende Unternehmensphilosophie, die Basis für unser Denken und Handeln von Anfang an ist. 1990 gegründet, war ZEITRAUM der erste deutsche Möbelhersteller, der auf die Verbindung von Ökologie und Design setzte.

ZEITRAUM entwickelt zusammen mit ausgewählten Designern hochwertige Möbel für den Wohn- und Objektbereich. Heute umfasst unsere Kollektion über 90 Produkte.

Parallel zu unserem Sortiment realisieren wir als Planer und Ausführer hochwertige Objekteinrichtungen. Wir sind auf gehobene Büros, Tagungs- und Besprechungsräume sowie auf die Ausstattung von Restaurants, Bars, Empfangsbereiche und Hotelzimmer spezialisiert. Unser Augenmerk gilt hierbei der hohen Benutzerqualität. Unsere formale Sprache ist funktional, klar und reduziert in der Linie mit Gefühl für das Detail. Durch Vereinigung von Materialkenntnis und zeitgemäßem Design entstehen neue Lösungen von dauerhaftem Wert.

With almost 30 years experience and a passion for working with solid wood, ZEITRAUM stands for a modern, minimalist design vocabulary and a sustainable approach to design.

For us, sustainability is not the latest trend but a fundamental corporate philosophy, the basis for all our thinking and actions from the very beginning. Founded in 1990, ZEITRAUM was the first German furniture manufacturer to emphasise the combination of ecology and design.

Together with selected designers, ZEITRAUM creates high-quality furniture for living areas and the commercial sector. Today our collection is comprised of over 90 products.

Alongside our portfolio of furniture pieces we realize interior designs for sophisticated objects inside and outside of Germany. We specialize in fitting out restaurants, bars, reception areas and hotel rooms, upmarket conference and meeting facilities. Our focus is on providing best possible user quality. The formal language our furniture speaks is functional, clear and to the point. The combination of material expertise and contemporary design offers new solutions with lasting value.

Betten *Beds*



DOZE



DOZY



FRIDAY NIGHT



FUSION



GRAND MELLOW



GUEST



IN HEAVEN



MELLOW



MELLOW DAYBED



MIUT BASIC



MIUT COMFORT



SIMPLE



SIMPLE BUTTON



SIMPLE COMFORT



SIMPLE HI



SIMPLE SOFT





SIMPLE SOFT



SNOOZE



YOMA

Stauraum & Regale *Storage & Shelves*



3°REGAL



CODE 1



CODE 2



CODE 3



CODE 4



KIN TALL



KIN BIG



KIN LONG



KIN TINY



LOW



LOW ATELIER



PODEST



PODEST ATELIER



SIDE



SIDE ATELIER



WEBWEB

Kleinmöbel

Occasional furniture



APU



BONDT S, M, L



BONNY



HIDE & PARK



NIGHTSTAND



PLAISIR



TURNTABLE COUCH



TWIST COUCH



TWIST NIGHT



TWIST STONE



WAITER WAITRESS

Leuchten

Lamps



NOON 1



NOON 1 SMALL



NOON 2



NOON 3



NOON 3 SMALL



NOON 5



NOON 7



NOON 12



HIGH NOON



READ NOON



NEAT NOON



WALL NOON